

# Forstyrrelsesmøde

Forstyrrelsen

13-02-2013

## 1 Tilstede

### 1.1 Forstyrrelsen

Ulf Simonsen  
Nedim Cokljat  
Jacob Elefsen  
Peter Elmegaard  
Morten Nørtoft

### 1.2 Fe'r

Henrik Klarup

## 2 Godkendelse af dagsorden

OK

## 3 Dankort terminal

- MobilePay Erhverv er nu ude, og vi arbejder på at få et telefon nr. til F-Klubben, så MobilePay Erhverv bliver en mulighed for betaling til F-Klubben.
- Indtil vi får mulighed for at købe en ny terminal kører vi kontant betaling.(+ MobilePay når vi får et tlf.nr.)
- Der kommer en kortlæser til smartphone så man kan bruge en hvilken som helst smartphone som terminal i stedet

Jacob har skrevet til NETS for at høre hvornår løsningen kan forventes klar.

Løsningen er lavet til foreninger og lignende som ikke har mange overførsler, så vi forventer en lav pris.

- PR forsøger at finde penge

Netcompany har planlagt hvilke arrangementer de vil sponsorere

Danske Bank havde ikke mulighed for at hjælpe men henviste til MobilePay Erhverv

Vi har endnu ikke snakket med IDA.

## 4 Status i F-Klubben

### 4.1 TREO

- Vi venter stadig på møde med Carlsberg.
- Møde var planlagt i Januar, men pga. IT flytning til indien havde hun ikke mulighed for at lave kontrakt.
- Desuden har hun lovet os udstyr så vi kan skabe et mere bar-agtigt miljø.
- Vi er blevet lovet rabat siden 1. September 2013, så det forventer vi at vi får.
- Det er en stor udfordring at dankort terminalen ikke virker.

### 4.2 Fe'r

- forsøger at finde flere kvinder som har lyst til at deltage.
- Liste over sponsorater
  - Der findes et google docs dokument
  - Der er nu lavet et intranet på FIKI'en hvorpå listen bliver flyttet over.
- Der kommer en plan for en centraliseret styring af sponsorater!

- Utilfreds med lokalefordeling

F-Klubben føler sig begrænset efter den nye lokalefordeling pr. 01/01/2014

PR undersøger om man kan lave “Fælles front”, mod den nye fordeling, sammen med studentersamfundet uden at F-Klubben går studentpolitisk ind i det.

### **4.3 Initiv**

- Forstyrrelsen hører ikke meget fra initiv

Rasmus deltog ikke til dette møde, hvilket kan have indflydelse, men det er vigtigt at vi får noget information!

Vi ved at Fastalav er ved at blive arrangeret, men har ingen fornemmelse af hvor langt og hvordan

### **4.4 FooBar**

- FooBar er gået i gang
- Næste sæson er planlagt med hensyn til Datoer
- Der køres test med FooBar hver fredag
- Der er planlagt nogle temaer til FooBar

### **4.5 F-Kult**

- Sæsonen er planlagt og startet

### **4.6 Regnskab**

- Der kommer snart et regnskab for år 2013
- Der bliver også snart lavet balance

## **5 Poolbord**

ADSL har tilbudt at købe et poolbord, I denne forbindelse er vi blevet spurgt om muligheder for placering

- Efter den nye lokalefordeling føler vi ikke at vi har plads til et poolbord

- Bordtennis er for brugt til at det kan erstattes
- Der blev fremsat forslag om køb af playstation 4 i stedet
- Det vil blive undersøgt ved ADSL om der må sendes forslag ud til Fembers om andre alternativer til et poolbord

## 6 FLAN

Der er stadig stemning for at holde et F-Klub LAN. Der er også en lille flok fembers som har lyst til at deltage til planlægning.

- Det næste AAULAN ligger 11-13 April 2014. Vi forsøger at ligge det lidt forskudt fra AAULAN
- Der skulle umiddelbart være mulighed for at låne udstyr fra AAULAN
- Der skal undersøges om man kan hente nogle præmier til turneringer
- Der skal undersøges om universitetes brandplan dækker eller om der skal søges ny
- Vi vælger at ligge det efter sommerferien da der stadig er meget at lave

## 7 Fames flytning

Der er opstået det problem at planlægningen af arrangementer i foråret 2014 er faldet sammen så vi har både fames, foobar og f-kult i en uge, og ingen arrangementer i den næste (med undtagelse af hvis FooBar i hver uge bliver en success).

- Der var 2 muligheder af disse blev nr. 2 valgt
  1. Flyt F-Kult og lad FooBar og Fames forblive i LIGE uger
  2. Flyt fames til ULIGE uger og lad FooBar forblive ind til videre da der skal følges op på forsøg med FooBar i hver uge.

## 8 Hjælp til Fames PR

Skriv til Fe'r de vil gerne hjælpe.

## 9 Eventuelt

### 9.1 Instituthistorie

instituttet har nedsat et udvalg til at klarligge instituttets historie, i den forbindelse vil 1974-1984 blive undersøgt.

I F-Klubben er vi blevet spurgt om vi har noget liggende der kan hjælpe. Henrik Klarup vi gerne spendere en eftermiddag på at lede Thorshavn igennem

- Der er også mulighed for at andre hjælper hvis de har lyst.

### 9.2 Udlån af musikanlæg

Der er blevet spurgt om vi udlåner vores musikanlæg til arrangementer uden for universitetet.

Vi er kommet frem til følgende:

- Vi vil gerne udlåne til vores aktive medlemmer (Den som frivilligt laver noget i et udvalg)
- Der bliver udarbejdet en udlåns"kontrakt" så folk underskriver at hvis der sker skader så er det ikke F-Klubben der er ansvarlige for reparation/erstatning
- Afhentning og aflevering af musikanlægget står låneren for

## 10 Årets studerende

Der er blevet lavet et tiltag fra ADSL ved navn Årets studerende. F-Klubben fremgår som at deltage i årets studerende samt på et legat. Vi har ingen anelse om hvordan F-Klubben er blevet inkluderet i dette.

Rasmus Prentow (formand) er blevet spurgt som privatperson om han vil deltage i den komite som afgør hvem der bliver årets studerende. Muligvis bunder det i misforståelser og for hurtig handling. Dette har ikke været oppe på forstyrrelsesmøde så reelt set kan vi ikke deltage i dette.

Vi i forstyrrelsen ønsker at få undersøgt hvor pengene til legatet kommer fra, da F-Klubbens navn står på dette. Desuden blev det vedtaget at vi lader det køre videre da det er et godt initiativ, men dog med den understregelse at det ikke er blevet arrangeret på korrekt vis at bruge F-Klubbens navn til dette!

## **11 NemID erhverv**

vi SKAL have NemID Erhverv og det skal ske SNART! dette er vigtig så vi kan indberette SKAT samt moms. Da det er foreningens formand der skal oprette dette, bliver sagen sendt videre til Prentow.

## **12 FIKI aften**

Vi oplever at meget information på Fikien trænger til en opdatering. Vi har i den forbindelse valgt at holde en FIKI-aften hvorpå der vil være et kort oplæg om hvordan FIKI'en benyttes. Alle Fembers er velkomne. Morten holder oplægget. Datoen bliver d. 25/2/2014

## **13 FIT**

Må meget gerne undersøge de brugere vi har på vores IT systemer (stregsystem, Facebook, FIKI). Om der er folk der har administrator rettigheder uden at have behov for disse.

## **14 Duksemail**

Morten laver duskemail i den kommende weekend. Desuden har Morten endelig fået guide til ændring af dukse subscriptions på mailing listen, så nu begynder der at komme nøglemail igen!